



育嬰間使用須知

1. 育嬰間專為需要餵授母乳或用奶瓶餵哺嬰兒的人士而設，每次只限一個家庭單位（最少包括一名成人及一名同行嬰兒）使用。如需使用，請聯絡兒童多媒體資料室職員。
2. 內附設備：長椅、洗滌槽、冷熱水供應器等。
3. 門上方顯示燈亮著時，表示房間有人使用，請勿內進。
4. 餵哺前，緊記鎖好房門，開啟顯示燈。
5. 使用期間，注意個人衛生，保持地方清潔。
6. 使用後，盡快離開，以便其他有需要人士使用。
7. 離開時，緊記帶走所有個人物品，並往兒童多媒體資料室通知職員關閉育嬰間。

注意：如需為**嬰兒更換尿片**，可使用本層男廁及女廁、1樓和地下近讀者服務簡介廳女廁，以及地下近演講廳男廁內的專用設施。

Babycare Room - Notes to Users

1. The Babycare Room is reserved for patrons who need to breastfeed or bottle-feed babies. Only one family unit comprising at least one adult and one accompanying baby is to be admitted at a time. Please contact the staff of the Children's Multimedia Room for use.
2. Facilities provided : bench, sink, hot and cold water dispenser, etc.
3. Do not enter if the indicator light above the door is on. It indicates that the room is engaged.
4. Lock the door and switch on the indicator light before feeding.
5. Observe personal hygiene and keep the place clean during use.
6. After use, vacate the room as soon as possible for others in need.
7. Make sure no personal belongings are left behind when you leave. Inform the staff of the Children's Multimedia Room to lock up the room.

Note : **For diaper changing**, purpose-built facilities are available in the male and female toilets on this floor, the female toilets on 1/F & G/F near User Education Hall, as well as the male toilet on G/F near the Lecture Theatre.